
BRM.0012.1.1.2019           

 

Protokół nr 2/2019 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 20 lutego 2019 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 9.30 – 9.50. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Waldemar Wąśniewski     – Przewodnicząca Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska     – Członek Komisji 

3. Lidia Stolarska      – Członek Komisji 

4.  Maciej Szota       – Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu. 
 

 Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył  Pan Waldemar Wąśniewski - Przewodniczący Komisji, który 

zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie Protokołu nr 1/2018. 

4. Analiza remontów i inwestycji przeprowadzonych w szkołach w 2017 i 2018 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie Protokołu nr 1 posiedzenia Komisji. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 1 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Analiza remontów i inwestycji przeprowadzonych w szkołach w 2017 i 2018 r. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła materiał. 

Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja. 
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

W tym zestawieniu brakuje mi Szkoły Podstawowej nr 1. Czy ta szkoła nie ubiegała się o dodatki 

na remonty, czy tam jest wszystko zrobione? 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Każda szkoła pisze, potrzeby są duże. Jest kilka wersji budżetu i trzeba coś przycinać.   

SP 1 nie miała żadnych zaleceń z Sanepidu czy Straży Pożarnej i została odsunięta. Pani 

Dyrektor z SP 1 ma dochody własne i te dochody pozostają w placówce. Pani Dyrektor 

dużo robi z tych środków własnych.  

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Czy z tych remontów były jakieś reklamacje, naprawy gwarancyjne?  

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Nie było żadnych reklamacji, nie przypominam sobie. 

 

Elżbieta Jardanowska – Członek Komisji: 

W pierwszym zestawieniu mamy plan remontów SP 4 - 16 984,00 zł, wykonanie                

na 9 026,00 zł. Czy te pieniądze pozostają na remonty w tej palcówce czy przekazywane 

są innym placówkom? 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Często przesuwamy to do innej szkoły, ale nieraz pozostaje w placówce na inne remonty. 

 

Maciej Szota – Członek Komisji: 

Czy w związku z reformą, były jakieś dodatkowe koszty remontowe? 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

W tym pierwszym roku reformy czyli w 2017 r. poszły duże pieniądze. Sukcesywnie 

przystosowane są sale w szkołach, gdzie były gimnazja. Klasy 1-3 są w gimnazjach 

dostosowane.   

 

Elżbieta Jardanowska – Członek Komisji: 

Mogę potwierdzić, byłam we wszystkich szkołach. Pilotowałam to od pierwszego 

momentu wejścia reformy do oddania. We wszystkich szkołach był remont. To nie były 

tylko sale lekcyjne, ale w klasach pierwszych również zakup komputerów, sanitariaty.     

W jednej szkole Pani Dyrektor zakupiła salę przenośną. Szkoły były dostosowane na 

zasadzie „jednego korytarza”, aby dzieci młodsze nie miały styczności z gimnazjalistami. 

Na dzień dzisiejszy dyrektorzy chcą dostosować sobie te wyższe piętra. Np. w SP 8 trzeba 
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będzie dostosować łazienki, korytarze i oczywiście sale lekcyjne. Największy problem był 

z salami lekcyjnymi, które nie były dostosowane do małych dzieci. Ławki dla dzieci 

muszą być odpowiedniej wielkości, a nawet jednakowego koloru. Zachęcam radnych, aby 

zobaczyć te sale jak w tej chwili wyglądają.  

 

Maciej Szota – Członek Komisji: 

Czy jakieś wsparcie Rządu było? 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

O to co wnioskowaliśmy to dostaliśmy.  

 

Maciej Szota – Członek Komisji: 

W ilu procentach to pokrywało? 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

To były dość znaczne kwoty, dokładnie w tej chwili nie jestem w stanie powiedzieć. 

 

Maciej Szota – Członek Komisji: 

Pozytywna była reakcja? 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Złożyliśmy wnioski i zostały one zrealizowane.  
 

Innych pytań nie było. 

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem przedstawionego materiału? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Rewizyjna podjęła 

uchwałę nr 1/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu dokumentu pn. Analiza remontów        

i inwestycji przeprowadzonych w szkołach w 2017 i 2018 r. 
 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii komisji. 

 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodnicząca Komisji: 
Dostaliśmy informację odnośnie kontroli. Prace kontrolne rozpoczną się 6 marca 2019 r.             

w Wydziale Oświaty i Sportu Urzędu Miasta.  
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Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Co mamy przygotować do kontroli? 

 

Elżbieta Jardanowska – Członek Komisji: 

Zestawienie złożonych wniosków oraz przyznanych dotacji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji. 
 

 

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

Waldemar Wąśniewski 
 

 

Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


